
Zápis z 18. Jednání VV RSST Blansko 

 
Datum a místo konání : 2.4.2025, Orlovna Boskovice 

Přítomni : Pavel Gyurgyik, Sedlák Zdeněk, Zdeněk Křepela, Harna Tomáš,  

Jiří Kadlec, Vladimír Švancara, Michal Dudek 

Omluven : Miroslav Kyrtz 

 

Program jednání : 1. Zhodnocení soutěží RSSTB 2024/25  

2.Zhodnocení OBTM,OP a účinkování mládeže na KP   

3.Ekonomika  

       4. Příprava aktivu 

    5. Ostatní 

 

1. Zhodnocení průběhu soutěží RSSTB 2024/25 

     Sedlák Zdeněk zhodnotil dosavadní  soutěží. Kladně byli hodnoceny úpravy 
v rozpisu soutěží a tím redukce vydaných zpráv STK.  Bylo upozorněno na pozdní 

schvalování výsledků , zejména u RPII a RPV soutěží. Celkem se na poplatcích za 
ukončenou  sezónu vybralo 5700,- Kč. Všechny platby oddíly zaplatili v čas.  

Jako vítěz RPI postupuje do KPII družstvo Velenov, za předpokladu, že budou 
moci odehrát tuto soutěž ve Velenově. Schválení hrací místnosti projednává s p. 

Halasem vedoucí oddílu Velenov p. Fagulec. Do kvalifikace o postup do KPII, pro 
družstvo na dalším místě v RPI,  kterou vyhlásil VV jmsst, se přihlásilo družstvo 

Velkých Opatovic. Vyjasnění postupujících do KPII.  
Zaslání přihlášky do kvalifikace KPII(3-4.5.2025 v Brně).  

Přihlášky do 15.4.2025. 
 

2. Zhodnocení OBTM,OP a účinkování mládeže na KP   

Zdeněk Křepela a Tomáš Harna  zhodnotili odehrané turnaje OBTM, KBTM  

a OP mládeže. Vydané žebříčky a dotace oddílům za uplynulou sezónu. 

 

3. Ekonomika  

     Pavel Gyurgyik informoval o změně účetní pro tuto sezónu. Přednesl a poslal 

rozpočet plnění rozpočtu na rok 2025, ( dotace z kraje, odměny VV, příspěvek na 

OBTM). Na začátku sezóny 2025-26 by mělo proběhnout doškolení a školení 

rozhodčích K kategorie. Rekonstrukce web. Stránek. 

 

    4. Příprava aktivu 

  Aktiv oddílů naplánovat na 6.6.2025 v 17:00 v orlovně do Boskovic. Do 

aktivu p. Sedlák za STK provede anketu mezi oddíly na téma online zápisy utkání 



(dobrovolné tzn. Kde bude on-line zápis nebude muset být např. foto)  a redukce 

RPI na 10 družstev. Jednotlivé sekce VV připraví zhodnocení sezóny 2024-25. 

Oddíly by mohly po odehrání sezóny provést zhodnocení (připomínky co se komu 

líbilo atd.) STK připraví nový Rozpis soutěže, vysvětlení nasazením žen 

v regionálních soutěžích.   

 

5. Ostatní 

 

Pan Švancara informoval práci ve VV jmsst a přípravě na konferenci ČAST, 

( návrh paritního zastoupení okresů na celostátní konferenci ČAST, plus 
ostatní informace k výběru ev. Poplatků posílaných na ČAST). Dále se pro 

vytíženost ve VV jmsst zřekl funkce vedoucího skupiny  RPII a RPV. Členové 
STK mezi sebou určí náhradu za p. Švancaru popř. navrhnou nového člena.   

 

 

Členové VV berou na vědomí. 

                                                                                                               
 

Zapsal : Michal Dudek 

Schválil: Pavel Gyurgyik, Zdeněk Křepela, Harna Tomáš, Jiří Kadlec,  Vladimír 

Švancara, Zdeněk Sedlák, Dudek Michal 

 


